
 Stockholm den 26 maj 2024 

Till      SDF, SSL-föreningar damer och herrar 2023/24 

F k      Förbundsstyrelsen, Valberedning, Revisorer 

Kallelse till Svenska Innebandyförbundets förbundsmöte 

Svenska Innebandyförbundets styrelse kallar härmed till Förbundsmöte enligt nedan. 

Tid: Söndag 16 juni 2024, kl. 13:30 – se bifogat program 

Plats: Clarion Hotell Skanstull, Ringvägen 98, 118 60 Stockholm 
https://www.strawberry.se/hotell/sverige/stockholm/clarion-hotel-stockholm/ 

Fullmakt: Fullmakt ska sändas in till linda.noppa@innebandy.se senast 14 juni. 

Registrering görs senast 1 timme före mötets start på plats.  

Handlingar:   Alla möteshandlingar finns att tillgå på www.innebandy.se/forbundsmotet 
Inga möteshandlingar skickas ut per post. Verksamhetsberättelse samt 
verksamhetsplan skickas ej med i detta utskick utan finns att tillgå på 
hemsidan.  

Info: Finns på: www.innebandy.se/forbundsmotet 

Väl mött, 

Märit Bergendahl 
Förbundsordförande 

https://www.strawberry.se/hotell/sverige/stockholm/clarion-hotel-stockholm/
mailto:linda.noppa@innebandy.se
http://www.innebandy.se/forbundsmotet
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Föredragningslista 
 
Föredragningslista i enlighet med 2 kap. 2 § Svenska Innebandyförbundets (Förbundets) 
stadgar vid Förbundsmöte söndag den 16 juni 2023 kl. 13.30 i Stockholm. 

Förbundsmötets förhandlingar öppnas av förbundsordföranden eller vid förhinder för 
denne av vice ordföranden. 
 
1. Upprop samt fastställande av röstlängd på grundval av den av förbundsstyrelsen 
upprättade röstlängden. 
 
2. Fråga om mötets behöriga utlysande. 
 
3. Fastställande av föredragningslista för mötet. 
 
4. Val av mötesordförande. 
 
5. Val av sekreterare för mötet. 
 
6. Val av två protokolljusterare att jämte mötesordförandena justera mötets protokoll, samt 
rösträknare 
 
7. Rapporter av valda nämnder m.m. 
a) Licensnämndens och Juridiska nämndens rapporter för verksamhetsåret 
b) Rapport avseende den externa processutvärderingen av strategisk plan för strukturella 
förändringar samt konkretiserade delmål för Svensk Innebandy Vill. 
c) Rapport avseende dialog med Stockholms- och Gotlands IBF, samt 
Jämtland/Härjedalens- och Västernorrlands IBF för att identifiera förutsättningarna för en 
eventuell sammanslagning eller samverkan.   
 
8. behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser: 
a) förbundsstyrelsens verksamhetsberättelse för det gångna verksamhetsåret, 

b) förbundsstyrelsens förvaltningsberättelse för det gångna räkenskapsåret, 

c) fördelning av SDF-bidragets utvecklingspott,  
d) revisorernas berättelse för samma tid, 
 
9. fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning, 
 
10. behandling av styrelsens förslag och av motioner som getts in i den ordning som sägs i 2 
kap. 2 §, 
10.1 Förbundsstyrelsens förslag  
a) Organisationsutredning – Inriktningsbeslut 
10.2 Motion 
Ändrad distriktsindelning gällande Västsvenska- och Värmlands IBF. 
 
11. fastställande av förenings årsavgift till förbundet 
 
12. a) behandling av förslag till verksamhetsplan med ekonomisk plan för kommande 
verksamhetsperiod, 

1. Verksamhetsplan för 2024/2025 
2. Budget för räkenskapsåret 2024/2025  



   

 
b) Redovisning och fastställande av arvoden till Förbundsstyrelsen, Licensnämnden,  
Juridiska nämnden och Valberedningen. 
 
13. Val av fyra övriga styrelseledamöter för en tid av två år 
Mandattiden går ut för Malin Andersson, Pontus Berger, Mats Romell och Carin Sjöberg. 
 
14. a) Val av ordförande i Licensnämnden för en tid av ett (1) år 

Fyllnadsval för Lars Egenäs 
14. b) Val av en övrig ledamot i Licensnämnden för en tid av två (2) år 
Mandattiden går ut för Lars-Gunnar Nilsson 
 
15. Val av två övriga ledamöter i Juridiska nämnden för en tid av två (2) år  
Mandattiden går ut för Greger Sandell och Erica Palmeby 
 
16. Beslut om att utse revisionsbolag 
 
17. Val av ordförande och fyra (4) övriga ledamöter i valberedningen för en tid av ett (1) år 
Mandattiden går ut för Boel Carlsson samt Pontus Larsson, Stina Norström, Eva Pethrus 
och Henrik Wetterlundh. 
 
18. Beslut om val av ombud och erforderliga suppleanter till RF-stämma. 
 
19. Övrigt 
Utdelning av utmärkelser. 
 
20. Avslutning 
 
Beslut i fråga av större ekonomisk betydelse får inte fattas om den inte finns med i 
kallelsen till mötet. 
 



 
 

FULLMAKT FÖR OMBUD 
 

Svenska Innebandyförbundets förbundsmöte söndagen den 16 juni 2024  
 
Plats Clarion Hotel, Ringvägen 98, Stockholm 
Start kl 13:30  
Avslut kl 17:00 
 

 
Ifyllnad av samtliga uppgifter inklusive underskrift är obligatoriskt 

 

 
SDF/ röstberättigad förening (textas): 
 

 
 
Ombud för SDF ska vara medlem i förening inom specialdistriktsförbundet och ombud för förening 
ska vara medlem i denna. Ombud får inte företräda mer än ett SDF eller en förening och inte heller 
vara ledamot av Förbundsstyrelsen. Antal röster/maximalt antal ombud för respektive röstberättigad 
part framgår av röstlängden för mötet. 
 
Ombud och utövare av rösträtt (textas): 
 
Namn på ombud                                                Antal röster Mailadresser                                                            
   

1.                   ______ ____________________________________                               

2.                   ______                  ____________________________________              

3.                   ______ ____________________________________ 

4.                   ______ ____________________________________ 

 

 
 
Härmed intygas att ovan nämnd(a) person(er) är ombud enligt ovan 
 
     
Ort och datum    
 
        
Underskrift ordförande SDF/förening  Namnförtydligande 
 

 
Ifylld fullmakt mailas till Linda Noppa (linda.noppa@innebandy.se) senast den 14 juni 2024. 
 
OBS! Om röstberättigad part kommer att företrädas av annan/andra personer än de som angetts i 
den ursprungliga fullmakten måste en ny fullmakt med korrekta uppgifter skickas till Linda Noppa.  
 

 



Röstlängd SDF föreningar och licenser, 28/2 2024

Antal röster SDF 220 F.röst 110 L.röst 110

För.röst 0,161765 L.röst 0,0009475
0,161765 0,0009475

Röstberättigad Aktiva Föreningar F.röst * AktivaFörening Licenser L.röst * Lic
Röster AktivaFöreningar 

+ Licenser
summa Manuellt överslag

Dalarnas IBF 33 5,34 5 070 4,80 10 10,14 11
Gotlands IBF 8 1,29 941 0,89 2 2,19 5

Gävleborg IBF 24 3,88 4 449 4,22 8 8,10 9
Hallands IBF 27 4,37 5 824 5,52 10 9,89 10

Jämtland/Härjedalens IBF 11 1,78 777 0,74 3 2,52 5
Norrbottens IBF 23 3,72 2 923 2,77 6 6,49 7

Skånes IBF 54 8,74 9 093 8,62 17 17,35 18
Smålands IBF 79 12,78 14 386 13,63 26 26,41 20

Stockholms IBF 74 11,97 16 809 15,93 28 27,90 20
Södermanlands IBF 21 3,40 3 494 3,31 7 6,71 7

Upplands IBF 49 7,93 7 764 7,36 15 15,28 16
Värmlands IBF 45 7,28 7 236 6,86 14 14,14 15

Västerbottens IBF 43 6,96 6 147 5,82 13 12,78 13
Västergötlands IBF 38 6,15 6 300 5,97 12 12,12 13

Västernorrlands IBF 22 3,56 3 860 3,66 7 7,22 8
Västmanlands IBF 26 4,21 3 673 3,48 8 7,69 8

Västsvenska IBF 46 7,44 9 166 8,69 16 16,13 17
Örebro Läns IBF 22 3,56 2 872 2,72 6 6,28 7

Östergötlands IBF 35 5,66 5 306 5,03 11 10,69 11
Summa 680 110,00 116 090 110,00 220,00 220,00 220,00

SDF kan ha max 20 röster SDF kan ha minst 5 röster

Röstlängd Elitföreningar

Förening Röster
AIK IBF 1

Endre IF 1
FBC Kalmarsund 1
FC Helsingborg 1

Hagunda IF 1
IBF Falun 1

IBK Lockerud Mariestad 1
IBK Lund Elit 1

Jönköpings IK 1
KAIS Mora IF 1
Karlstad IBF 1

Linköping IBK 1
Malmö FBC 1
Mullsjö AIS 1

Nykvarns IBF 1
Pixbo IBK 1

Storvreta IBK 1
Team Thorengruppen SK 1

Thorengruppen IBK 1
Täby FC IBK 1

Västerås Rönnby IBK 1
Växjö IBK 1

Warberg IC 1
Åkersberga IBF 1

24

Totalt antal röster

244



Rapport från Licensnämnden för verksamhetsåret 2023/2024 
 
På årsmötet 16 juni 2024 valdes följande ledamöter till Licensnämnden: 
Ordförande 2 år Lars Egenäs  
Ledamot 2 år Åsa Byström 
 
Ledamot Lars-Gunnar Nilsson har 1 år kvar på sin mandatperiod.  
 
Licensnämnden har under året haft 2 protokollförda möten för behandling av inkomna 
underlag från föreningar för bedömning om elitlicens ska ges. På nämndens möten är 
förbundets ekonomiansvarig adjungerade. Förbundets ekonomiansvarig har varit 
sekreterare på nämndens möten och har tillsammans med kansliet förberett samtliga 
ärenden inför beslut samt även hanterat kommunikation avseende fattade beslut till 
föreningar. 
 
Under verksamhetsåret 2023/2024 har 156 föreningar behandlats avseende tilldelande av 
elitlicens. Av dessa har 2 föreningar, beroende på negativt eget kapital inte klarat kriterierna 
för elitlicens.  Dessa föreningar har spelat under s.k. handlingsplan för att slutligt bedömas 
baserat på årsredovisning per 30 april 2024 vilket kommer ske vid Licensnämndens första 
möte inför säsongen 2024/25.  
 
Föreningar som var nya i Allsvenskan Dam eller Division 1 Herr (totalt 14 st.) omfattades av 
de nya övergångsreglerna vilket i korthet innebär att de får ett år på sig att åtgärda det 
som gör att elitlicens inte kan beviljas och prövas först år 2 (2024/2025) som 
förbundsserieförening.  
 
 
 
 
För Licensnämnden 
 
Linda Noppa e u 
Förbundsjurist 
 
 
 



Rapport från Juridiska nämnden för verksamhetsåret 2023/2024  
  
På årsmötet 16 juni 2024 omvaldes följande ledamöter till Juridiska nämnden: 
Ordförande 2 år Fredrik Borlie 
Ledamot 2 år Roger Häggkvist och Daniel Sandberg.  
 
Ordföranden deltog på förbundsdomarkursen med en föreläsning om idrottens 
bestraffningsregler och svensk innebandys organisation. Juridiska nämndens ledamöter 
samlades för sitt uppstartsmöte i Jönköping på premiärhelgen av SSL. Då beslutades om 
några förändringar avseende ärendehanteringen. Beslutsmallen omarbetades och en del 
formuleringar har standardiserats.  
 
Det arbetssätt som infördes förra säsongen finslipades och är uppskattat av ledamöterna. 
Detta år har även alla ledamöter skrivit sina egna beslut. Tillsammans med sportkontoret 
har även ett kvalitetsarbete genomförts där vi har identifierat några möjligheter att bli 
ännu bättre på att formulera våra beslut och se till att vi tillsammans ökar kvaliteten ännu 
mer. Den önskade träffen med övriga förbunds disciplinorgan har inte blivit av och JN tar 
nya tag till nästa säsong. 
  
Detta år inleddes i ett rasande tempo och på höstsäsongen så hade 39 
bestraffningsärenden redan avgjorts. Året slutade i ett rekord med 83 bestraffningsärenden 
och 8 tävlingsärenden. För dessa ärenden fordrades totalt 18 möten via teams. 
  
  
  
  

 



Grafen representerar antal disciplinärenden Disciplingruppen (grått) och Juridiska 
nämnden (blått). Källa: IBIS 
Den orangea linjen representerar snittvärdet på alla säsonger och är efter aktuell säsong 
47,9 fall (10 års glidande snitt). 
  
Antal ärenden per serie (tom 25e februari-24) 

Serie 21/22 22/23 23/24 

SSL 8 8 7 

Allsvenskan  10 9 6 

Div 1 13 20 19 

JAS 17 8 22 

Övriga 8 7 29 

Totalt 56 52 83 

  
  
  
Statistik för utfallet 23/24 

  SSL Allsvenskan Div 1 Div 2 JAS USM Övrigt Grand 
Total 

Punkt 7 1 2 9   5 1 2 20 

Punkt 8 2   6   4   5 17 

Avskriven 1             1 

Fastställd     2 7 1 1 6 17 

Friad 3 4 2   12 1 2 24 

Nedsatt             4 4 

Totalt 7 6 19 7 22 3 19 83 

  
  
Fördelat på dam/herr 23/24 

Tävling Dam Herr 

SSL   7 

Div 1 11 18 

Allsvenskan 21 4 

JAS 1 21 

Övrigt 31 26 

Total 7 76 

*varav 1 manlig ledare 
  



Säsongen avslutades sedvanligt med SM-finalen där vi träffade NDG:s ledamöter för 
enklare dialog. Utfallsstatistiken diskuterades för att se trender på fall och om några 
inriktningsbeslut behöver tas. 
JN och NDG ser en ökande trend av ärenden som gäller unga spelare som fälls för 
otillbörliga uppträdanden, oftast missnöjesyttringar i samband med domarbeslut. 
  
Det finns en nedåtgående trend i både SSL och Allsvenskan vad gäller anmälningar och 
bestraffningar, vilket får ses positivt, negativt däremot är att antalet överklaganden ökar. 
Mestadels gäller detta punkt 7, dvs otillbörliga uppträdanden. JN kommer under nästa år 
undersöka om det finns skäl för att införa krav på prövningstillstånd för att JN ska pröva 
NDG:s beslut. 
  
 
 
 
För Juridiska nämnden 
 
Fredrik Borlie 
Ordförande 
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1. Inledning 

Denna rapport ger en sammanfattande bedömning av status i strategiarbetet. Bedömningen utgår från 
den motion om förtydligande av förbundets strategiska mål som bifölls vid 2020 års stämma. Motionen 
innehöll tre yrkanden: 

1. I samarbete med SDF till årsmötet 2021 konkretisera delmålen till 2025 i Svensk Innebandy Vill, med 
särskilt fokus på SIU och därmed tävling, utbildning och utveckling för grön, blå, röd, svart och lila nivå 
samt plattformen.  

2. I samarbete med SDF till årsmötet 2021 arbeta fram en strategisk plan för strukturella förändringar 
som krävs med SIU som grund för att nå delmålen till 2025 i yrkande 1.  

3. Under hela arbetet från 2020 till 2025 låta en extern processutvärdering följa arbetet och lämna en 
årlig rapport som ska biläggas årsmöteshandlingarna med syfte att justera och förfina det strategiska 
utvecklingsarbetet i yrkande 2. 

Rapporten utgår från yrkande 3 i motionen det vill säga att den ska bidra till att justera och förfina 
utvecklingsarbetet. Bedömningen av status görs med utgångspunkt i en beskrivning av hur arbetet 
utvecklats i relation till yrkande 1 och 2 i motionen. 
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2. Bedömning av årets insatser 

Min övergripande bedömning är att det pågår ett arbete inom flera områden med syfte att stärka 
förutsättningarna för en strategisk förflyttning inom innebandyn. Under 2203 och 2024 har frågan om en 
förändrad framtida regional organisation dominerat. Men arbete har skett också inom andra strategiska 
områden.  

2.1 Genomförda aktiviteter 
I detta avsnitt följer en beskrivning av det utvecklingsarbete som skett med relevans för den 
strategiska planen. 

2.1.1 FORTSATT UTVECKLING AV STYRMODELL 

Under våren 2022 inleddes arbetet för att utveckla styrmodellen för svensk innebandy. Syftet är att 
stärka förutsättningarna för ett sammanhållet utvecklingsarbete. Arbetet omfattade olika delar. Det 
handlade dels om att etablera en process för arbetet med verksamhetsplanering som gäller för SIBF 
såväl som för samtliga SDF. Dels om att etablera en form för hur prioriteringar och avgränsningar av 
åtagandet ska göras kontinuerligt. 

Under 2022–2023 förändrades processen för verksamhetsplanering. Under hösten 2022 
identifierade styrelsen och distriktsordföranden tre gemensamma prioriteringar för kommande år: 

• Att stärka varumärket/attraktionskraften 

• Att utveckla innebandyns organisation  

• Att bibehålla och attrahera nya spelare  

Dessa tre områden var centrala i VP 23/24. SIBF har inför VP 24/25 tagit fram/planerat aktivtiter för 
att prioritera utvecklingen i samma riktning med fokusområdena som utgångspunkt. 

Under året har distrikten också kunnat sammanfatta sin verksamhetsplanering i en gemensam mall. 
Mallen utgår från distriktens basuppdrag men pekar särskilt ut de gemensamma prioriteringarna.  

2.1.2 FÖRDJUPAD ORGANISATIONSUTREDNING 

Under våren 2022 fattades beslut om att inleda arbetet med en organisationsutredning med sikte 
mot ett inriktningsbeslut vid årsstämman 2023. Arbetet genomfördes under hösten 2022 och våren 
2023 och presenterades våren 2023. På stämman 2023 fattades beslut om en fördjupad 
organisationsutredning som genomfördes under hösten 2023 och våren 2024. Rapporten byggde på 
insatser i sex olika arbetsgrupper med företrädare för tjänstemän inom svensk innebandy på olika 
nivåer. 

I rapporten dras slutsatsen att av de tre alternativa vägar fram som identifierats är det en modell 
med nya regionala SDF som tydligast bidrar till målen om ett sammanhållet utvecklingsarbete och en 
likvärdig och enhetlig service till föreningar i hela landet.  

Rapporten utgör startpunkten för en fortsatt process där SIBF och SDF tillsammans under 
kommande år identifierar arbetssätt och en organisationsstruktur som möter de behov innebandyn 
har. 

2.1.3 FORTSATT IMPLEMENTERING AV BASUPPDRAG 

Under våren 2022 tydliggjordes distriktens basuppdrag. Basuppdraget syftar ytterst till att stärka 
förutsättningarna för att utvecklingen av svensk Innebandy bedrivs med en hög och jämn kvalitet i 
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hela landet. Det understryker att distrikten har en central roll i utvecklingen av svensk innebandy 
och ramar in deras åtagande. Basuppdraget bidrar till syftet dels genom att tydliggöra 
förväntningarna på distrikten, dels genom att skapa en bas för en kontinuerlig dialog mellan SIBF och 
distrikten kring utvecklingsfrågor. 

Under 2023 och 2024 implementerades basuppdraget framför allt genom att basuppdraget fått 
genomslag i verksamhetsplanerna hos SDF. Det finns dock fortfarande variationer dels med 
avseende på i vilken grad basuppdraget är känt och accepterat. Dels i vilken grad distrikten bedömer 
att de har förutsättningar att leva upp till det.  

Under året har SDF betonat behovet av att stärka formerna för uppföljning av basuppdraget. Det 
omfattar både utveckling av lämpliga indikatorer och former för hur uppföljningsprocessen ska ske 
lokalt. Detta arbete kommer att fokuseras under 2024. 

2.1.4 INSATSER FÖR EN IMPLEMENTERING AV SIU 

SIU har reviderats och uppdaterats med utgångspunkt i ny forskning under året. En ny version 
kommer att lanseras i maj/juni 2024. Arbetet med att utveckla SIU i praktiken kommer att inledas 
under 2024. 

2.2 Bedömning av aktiviteter 
Av den ursprungliga motionens yrkande 1 framgår att arbetet ska resultera i en konkretisering av delmål 
för i Svensk Innebandy Vill med särskilt fokus på SIU. Av yrkande 2 framgår att SIBF i samarbete med SDF 
till årsmötet 2021ska ha arbetat fram en strategisk plan för strukturella förändringar som krävs med SIU 
som grund för att nå delmålen till 2025 i yrkande 1. Min bedömning är att de aktiviteter som genomförts 
ligger väl i linje med ambitionen som uttrycks i motionens yrkanden och utgör viktiga steg i arbetet.  

Förutsättningarna för att driva arbetet framåt påverkades av att bemanningen för centrala funktioner på 
SIBF:s kansli ändrades. Trots det har SIBF hållit tempot i arbetet under året och min bedömning är att det 
haft liten påverkan på tempot i utvecklingsarbetet. 

Insatserna under 2023 och 2024 följer tidigare års ambition att stärka förutsättningar för en gemensam 
förflyttning av svensk innebandy mot de strategiska målen. En fortsatt implementering av basuppdraget, 
en fortsatt användning av den nya VP-processen och en översyn av organisationen är alla tre processer 
som stärker förutsättningarna för ett sammanhållet utvecklingsarbete.  

Det första yrkandet avser konkretiseringen av delmål i strategiarbetet. Arbetet med att konkretisera 
delmålen är integrerat i den ordinarie processen för verksamhetsplanering och uppföljning i den nya 
styrmodellen. Basuppdraget ger en ram för åtagandet i relation till de strategiska målen, men de konkreta 
delmålen sätts i varje enskilt distrikts egen verksamhetsplanering.  
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3. Slutsatser och rekommendationer 

Bedömningen av insatserna görs mot bakgrund av de ambitioner som uttrycks i motionen från 2020. 
Insatserna under 2023 och 2024 har även detta år i huvudsak handlat om det andra yrkandet i motionen 
dvs. att arbeta med en strategisk plan för strukturella förändringar som krävs med SIU som grund för att 
nå delmålen till 2025 i yrkande 1.  

I arbetet med den strategiska planen under 2020 och 2021 framkom att en central utmaning i 
strategiarbetet är att innebandyn inte bedrivs på samma sätt i hela landet. Ett viktigt första steg för att 
innebandyn ska kunna göra en förflyttning mot de strategiska målen handlar därför om att stärka 
processer och strukturer som håller innebandyn samman. Min bedömning är att de insatser som 
genomförts under 2023 och 2024 också bidrar till att stärka dessa förutsättningar.  

Årets insatser visar att SIBF fortsatt tar ett ansvar och leder arbete på flera sätt. Ett handlar om att stärka 
processer för att kunna leda och hålla samman arbetet. Den nya styrmodellen med utgångspunkt i ett 
basuppdrag är etablerad och det stärker förutsättningarna för att leda och hålla samman det strategiska 
utvecklingsarbetet även under kommande år med eventuella framtida omprioriteringar. 2022–2023 var 
det första året när den förändrade modellen har använts och det långsiktiga värdet ligger i ambitionen att 
fortsätta utveckla denna process och att skapa utrymme för reflektion och lärande. 

Erfarenheterna från 2023 och 2024 visar på behovet av att fortsätta stötta distrikten i implementeringen 
av basuppdraget. Om basuppdraget ska fungera som tänkt behöver den fungera som startpunkten i en 
kontinuerlig dialog mellan SIBF och distrikten kring förväntningar och riktning i varsamheten. Det har dock 
framkommit behov av att närmare följa upp hur distrikten lever upp till basuppdraget och det arbetet 
genomförs i samarbete mellan distrikt och SIBF under våren 2024.  

Ett annat sätt för SIBF att leda är genom att driva konkreta utvecklingsinsatser. De tre prioriterade 
områdena ger riktning för och fokus utvecklingsarbete som kommer att kräva en uthållighet under längre 
tid och de fortsätter att vara giltiga för kommande år. Att stärka varumärket/attraktionskraften, att 
utveckla innebandyns organisation och att bibehålla och attrahera nya spelare är alla tre centrala 
områden för innebandyns strategiska utveckling. Under året har också SIU, som är ett centralt redskap i 
strategiarbetet på föreningsnivå, uppdaterats.  

Efter pandemin har innebandyn återhämtat sig väl i termer av antalet aktiva. Svensk innebandy har 
således en bra bas för att fortsätta utveckla sin idrott med en tydlighet, långsiktighet och uthållighet. Min 
bild är styrelsens vägval och insatserna som genomförts under året 2023–2024 inom svensk innebandy 
väl manifesterar hur en gemensam strategisk plan kan ligga till grund för ett strategiskt agerande. 
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7 c) Förbundsstyrelsens rapport avseende dialog med Stockholms- och 
Gotlands IBF, samt Jämtland/Härjedalens- och Västernorrlands IBF för att 
identifiera förutsättningarna för en eventuell sammanslagning eller 
samverkan.   

 

Förbundsmötet 2023 gav förbundsstyrelsen i uppdrag initiera en dialog med Stockholms- 
och Gotlands IBF samt Jämtland/Härjedalens- och Västernorrland IBF för att identifiera 
förutsättningarna för en eventuell sammanslagning eller samverkan. Bakgrunden till detta 
var att den organisationsutredning som hade genomförts under verksamhetsåret 
2022/2023 givit detta som ett förslag till åtgärd, för att komma till rätta med bristen på ett 
enhetligt och likvärdigt stöd av hög kvalitet till föreningarna. Där orsaken uppgavs vara den 
stora variationen vad avser distriktens storlek och ekonomi. 

Samtidigt med att dessa dialoger påbörjades så skulle en fördjupade utredning om 
organisationsform, styrmodell och finansieringsmodell bedrivas i enlighet med 
utredningens förslag.   

Stockholm IBF och Gotland IBF 
Gotlands IBF har tagit fram en egen modell ”Gotlandsmodellen” för att söka råda bot på 
sina utmaningar. Under året har Sportkontoret deltagit i möten med SDF och föreningar 
för att bl a finna lösningar som möjliggör för spel i knatteliga och grön serie med licens för 
skollag. Detta är viktigt för att stödja föreningarna att bli fler och växa genom rekrytering. 
Modellen innehåller också anpassade representationsregler för samarbeten mellan de fåtal 
lag som finns, för att de ska kunna låna spelare och anpassa sina verksamheter utifrån 
individernas behov. Ett tredje syfte med modellen är att möjliggöra för gotlandslag i 
fastlandsserie att få spela fler hemmamatcher på hemmaplan.  

Nuläget är att modellen ska förankras hos medlemsföreningarna och att modellen därefter 
ska kunna beslutas om på vår kommande Tävlingskongress. 

Utvecklingsarbetet som pågår för att bibehålla och attrahera nya spelare inom Gotlands 
IBF är en viktig insats för att uppnå ett av de tre centrala målen för innebandyns utveckling. 
Gotland har sina unika utmaningar utifrån sitt geografiska läge och förbundsstyrelsen 
konstaterar att när detta initiativ för att utveckla idrotten sker så kan åtgärder som skulle 
stärka innebandyns organisation anstå till den färdiga organisationsutredningen lägger 
fram ett förslag.    

Jämtland/Härjedalens IBF- och Västernorrland IBF 
Förbundsstyrelsen tog några inledande kontakter men konstaterade samtidigt att mer 
konkreta insatser inte skulle göras samtidigt med den pågående 
organisationsutredningen. 

Redan i dag finns en informell samarbetsstruktur när lag med hemvist i 
Jämtland/Härjedalen deltar i Västernorrlands serier. Att de samordnat verksamheten syftar 
dock inte till att frigöra resurser utan beror dels på att de båda har få lag inom respektive 
SDF och att Jämtland/Härjedalens IBF saknar den organisation med anställd personal som 
Västernorrland har. Förbundsstyrelsen har en bra uppfattning om de båda distriktens 
utmaningar och hur en plan för sammanslagning av dessa båda skulle kunna tas fram på 
ett enkelt sätt. 
 
Förbundsstyrelsen konstaterar att den pågående organisationsutredningen kommer ge en 
gemensam bild av hela verksamhetens utmaningar och därmed kunna ligga till grund för 
en sammanhållen plan för att utveckla hela organisationen. Vår uppfattning är att den 
processen inte ska föregripas så att vi identifierar just dessa SDF för en sammanslagning. 
 

 



Ändamålsbestämda medel för SDF-utveckling 2023/24 – rapport till Förbundsmötet 16 juni 2024 

Nyttjandeplan Ändamålsbestämda medel SDF-utveckling säsongen 2024/25 – Beslut 

Förbundsmötet 16 juni 2024 

 

Ingående balans 1 maj 2023   + 2 033 137 SEK 

Nyttjade ändamålsbestämda medel 23/24    - 2 020 570 SEK 

Summa IB – Nyttjat =    + 12 567 SEK 

Avsättning ÄM i bokslutet 240430  + 1 458 090 SEK 

Utgående balans 30 april 2024 =  + 1 470 657 SEK 

 

Nyttjande 2023/2024 (för godkännande): 

    Enligt plan: Nyttjat: 

A. Nationell Disciplingrupp  240 KKR 310 KKR 

B. IT Utveckling   730 KKR 730 KKR 

C. Konferenser   750 KKR 500 KKR 

D. Strategiarbete   300 KKR 480 KKR 

Totalt    2 020 KKR -2 020 KKR 

 

Plan nyttjande ÄM 24/25 – för beslut 

 

E. Nationell Disciplingrupp  240 KKR 

F. IT Utveckling   730 KKR 

G. Konferenser   250 KKR 

H. Strategiarbete   250 KKR 

 

Totalt     1 470 KKR 

 



Proposition till Förbundsmöte 16 juni 2024  

 

En förändrad organisation – nästa steg 

 

Vid 2020 års förbundsstämma bifölls en motion om förtydligande av förbundets strategiska mål vad 

avser konkretisering av delmål och framtagande av en strategisk plan för strukturella förändringar. 

Under verksamhetsåret 2021/2022 utarbetades en strategisk plan och i den nulägesanalys som 

därefter gjordes konstaterades att Svenska innebandyförbundets organisation behöver ses över. 

Förbundsstyrelsen (FS) fattade därför under våren 2022 beslut om en organisationsöversyn för 

Svenska innebandyförbundet. 

Verksamhetsåret 2022/23 genomfördes en organisationsutredning med uppdrag att ge förslag som 

skapar förutsättningar för en långsiktigt hållbar organisation. Organisationen ska bidra till en enhetlig 

och likvärdig verksamhet i hela landet utifrån fastställt basuppdrag och svara mot de behov som finns 

både idag och i framtiden. Syftet med en förändrad organisation ska vara att skapa förutsättningar för 

hög kvalitet i föreningsverksamheten för alla medlemmar i hela landet. 

Rapporten visade på att de stora variationer vad avser distriktens storlek och ekonomi i dag 

undergräver möjligheterna till ett enhetligt och likvärdigt stöd av hög kvalitet till föreningarna. Med 

utgångspunkt i detta gav utredaren förslag om dels sammanslagningar mellan ett par distrikt, dels en 

regional organisation som skulle utredas vidare.  

Vid förbundsmötet 2023 beslutades, i enlighet med Förbundsstyrelsens förslag, om en fördjupad 

utredning om organisationsform, styrmodell och finansieringsmodell för en förändrad regional 

organisation. Denna utredning genomfördes under hösten 2023 i syfte att ge ett underlag för beslut 

om hur en förändrad organisation ska kunna se ut vad avser organisationsform, styrmodell och 

finansieringsmodell. I den fördjupade utredningen som presenterades i februari 2024 (se bilaga) 

redovisades tre tänkbara alternativ på framtida organisationsmodell, nämligen 

1. Centralisering av funktioner för ekonomiadministration och HR, 

2. Förflyttning av uppgifter från distrikt till ny regional samverkansorganisation och 

3. Nya regionala SDF 

I utredningen redovisades fördelar och nackdelar med de olika alternativen utifrån flera parametrar 

som hade arbetats fram i arbetsgrupper med ett brett deltagande från såväl SIBF centralt som SDF. 

Förbundsstyrelsen har, i samband med att rapporten presenterades, redovisat att man delar 

utredarens uppfattning att det är det tredje alternativet, regionala SDF, dvs. färre men större SDF, som 

ger bäst förutsättningar för en långsiktigt hållbar organisation. 

Under våren 2024 har arbetet fortsatt tillsammans med SDF:en för att ta fram relevanta underlag.  

Förbundsstyrelsens ställningstagande 

Den rapport som presenterades i februari 2024 och det efterföljande arbetet befäster de slutsatser som 

tidigare gjorts om att den nuvarande organisationen är ett hinder mot fortsatt utveckling av Svensk 

innebandy enligt de målsättningar som har satts upp i Svensk Innebandy VILL och den strategiska 

planen.  

Underlaget som utarbetats under flera år visar att det är svårt för SDF att med befintlig organisation 

klara basuppdraget – särskilt för distrikt med få personella resurser. Det har också framkommit att de 

arbetssätt som präglar samverkan mellan SDF och Sportkontoret inte fungerar optimalt och att det är 

en utmaning att få genomslag för förändringar i en organisation med 19 SDF av varierande storlek och 

kapacitet. Det är tydligt att en organisationsförändring måste avse hela organisationen, inklusive 



Sportkontoret, och avse såväl geografisk indelning som arbetssätt. En förändrad SDF-indelning med 

större enheter ger enligt Förbundsstyrelsen helt nya möjligheter till, men ställer också krav på, att 

Svensk Innebandys arbetssätt och styrmodell förändras i grunden. 

Förbundsstyrelsen anser därför att Svenska innebandyförbundet bör övergå till en organisationsform 

med större, mer likvärdiga distrikt som får bättre kapacitet med fler resurser. Detta, tillsammans med 

ett förändrat arbetssätt, ger förutsättningar för en stark och hållbar verksamhet. I en sådan 

organisation skapas bättre möjligheter att ta tillvara personalens kompetens, skapa större och tidigare 

delaktighet samt snabbare implementering av fattade beslut. Förändringarna i organisation och 

arbetssätt ger föreningar, spelare och funktionärer bättre förutsättningar i hela landet vilket gynnar 

Svensk Innebandy som helhet.  

Det finns flera frågor som kvarstår att belysa innan det är möjligt att fatta beslut om exakt hur den 

framtida organisationen ska se ut. En mycket viktig målsättning i denna organisationsförändring 

handlar om att inte tappa någon av alla de som idag är verksamma inom Svensk Innebandy. Det 

handlar om både personal som kan komma att få nya arbetsuppgifter och förtroendevalda som kan 

behöva förändra sina roller. Alla kommer att behövas även i en ny organisation och det krävs 

ytterligare genomlysningar för att tydliggöra hur det ska gå till.  

Det fortsatta arbetet ska göras med en bred förankring i hela verksamheten och ske i olika tematiska 

arbetsgrupper som tar sig an olika frågeställningar. De arbetsgrupper som redan finns kommer att 

fortsätta sitt arbete och ytterligare arbetsgrupper kan komma att behöva bildas. I varje arbetsgrupp 

kommer minst en styrelseledamot från Förbundsstyrelsen att ingå och alla SDF bör vara 

representerade i någon arbetsgrupp.  

 

Förslag till beslut 

- att under kommande verksamhetsår ta fram underlag för att vid förbundsmötet i juni 

2025 fatta beslut om en förändrad organisation vad avser distriktsindelning, arbetssätt 

och Sportkontorets roll med övergång till en ny organisation med större distrikt från 

och med verksamhetsåret 2026/2027.  



10.2 Motion: Västsvenska- och Värmlands Innebandyförbund 

Ändrad distriktsindelning gällande Västsvenska och Värmlands IBF. 
 
 
Motionärens förslag:  

Västsvenska- och Värmlands Innebandyförbund föreslår att Förbundsmötet beslutar om en 
stadgeändring 

att      Kapitel 7 Specialdistriktsförbund §3 SDF:s namn och verksamhetsområden i SIBF:s 
stadgar ändras till: 
 
Värmlands Innebandyförbund omfattar Värmlands län och kommunerna Degerfors 
och Karlskoga i Örebro Län samt kommunerna Bengtsfors och Åmål i Västra 
Götalands Län 

Västsvenska Innebandyförbundet omfattat kommunerna, Dals-Ed, Färgelanda, 
Lysekil, Mellerud, Munkedal, Orust, Sotenäs, Stenungsund, Strömstad, Tanum, Tjörn, 
Uddevalla, Ale, Göteborg, Härryda, Kungälv, Lerum, Mölndal, Partille och Öckerö. 

 

 
 
Förbundsstyrelsen föreslår Förbundsmötet 

att      avslå motionen; samt 

att      förbundsstyrelsen ges i uppdrag att beakta denna motions önskemål i det arbete 
som pågår angående en framtida förändrad organisation.  

 

 
Förbundsstyrelsens utlåtande 

Förbundsstyrelsen är i grunden positiv till motionärernas förslag som speglar ett behov bland 
medlemsföreningarna.  

Förbundsstyrelsen konstaterar att den pågående organisationsutredningen kommer ge en 
gemensam bild av hela verksamhetens utmaningar och därmed kunna ligga till grund för en 
sammanhållen plan för att utveckla hela organisationen. Förbundsstyrelsen delar härvid 
motionärernas uppfattning om att denna organisationsförändring är positiv när den kommer skapa 
bättre förutsättningar för dem att utveckla innebandyn och stödja föreningarna inom distriktet. 
Förbundsstyrelsens uppfattning är denna organisationsförändring inte ska ske nu under pågående 
organisationsutredning. Dispens har heller inte heller sökts hos Riksidrottsstyrelsen för att frångå 
deras regelverk om att SDF:s gränser ska omfatta ett eller flera Distrikt eller ett eller flera län.  

 

 













Valberedningens förslag på arvodering 2024 

 

Förbundsstyrelsen 

Ordförande 3 prisbasbelopp  

 2 st vice ordförande 1,5 prisbasbelopp  

Övriga ledamöter 1 prisbasbelopp   

 

Juridiska nämnden 

Ordförande 1 prisbasbelopp 

Ledamöter 0,5 prisbasbelopp 

 

Licensnämnden 

Ordförande 1 prisbasbelopp 

Ledamöter 0,5 prisbasbelopp 

 

Valberedningen 

Boel Carlsson 

Stina Norström 

Henrik Wetterlundh 

Pontus Larsson 

Eva Pethrus 

 





Valberedningens
förslag 2024

Boel Carlsson 
Valberedningens ordförande



Valberedningen består av

Boel Carlsson

Ordförande

Pontus 
Larsson

Stina
Norström

Eva 
Pethrus

Henrik
Wetterlundh



SIBF består av styrelse och nämnder

Förbundsmötet

Styrelsen
Juridiska nämnden 

- nationellt

Licensnämnden

Valberedningen





Carin Sjöberg – omval 2 år
I styrelsen sedan 2019 | Medlem i Endre IF

Carin har stora kunskaper inom såväl försäljning och media som 
verksamhet- och organisationsutveckling. Carin är en person 
som kan hålla i hela paraplyet med sikte på innehållet och 
målen i Innebandyn VILL.



Malin Andersson – omval 2 år

I styrelsen sedan 2022 | Medlem i Hässelby SK IBK

Malin har genom sin yrkeskarriär inom bland annat svensk innebandy och 
RF/SISU, och nu som idrottschef i Lidingö Stad, viktiga insikter och inspel 
att ge. Hon tar med sig en gedigen kunskap och erfarenhet gällande 
ungdomsinnebandy. Att trygghetsfrågorna står högt på Malins agenda 
kommer att gynna svensk innebandy.



Mats Romell – omval 2 år
I styrelsen sedan 2019 | Medlem i Pixbo IBK

Med Mats idrottsjuridiska kunskaper fylls styrelsen med värdefull 
kompetens. Mats har bland annat varit involverad i 
samverkanssamtalen med FSSL. Han fortsätter också att förädla 
arbetet runt omkring att kommersialisera innebandyn och i syften att 
öka innebandyns synlighet och attraktionskraft.



Pontus Berger – omval 2 år
I styrelsen sedan 2022 | Medlem i Mölndals IBF och Bergsjön SK

I Pontus har svensk innebandy Folksporten personifierad, tack vare erfarenhet 
som bl.a spelare, ledare, domare och styrelseuppdrag. Med honom får styrelsen 
ett bredare perspektiv, fler inspel från verksamheten. Han vill medverka till 
motverkan av tidig utslagning av barn och ungdomar. Pontus har bland annat 
varit med i styrgruppen för parasporten och har erfarenhet hur innebandyn 
skapar delaktighet och mångfald för alla.



Ordf samt övriga styrelseledamöter  -
valda till 2025

• Märit Bergendahl

• Lena Larsson

• Martin Klabere

• Tony Holmer

• Helén Wiklund-Wårell



Licensnämnden

Licensnämnden väljs av Förbundsmötet och arbetar på delegation från och är rakt underställd 
Svensk Innebandys Förbundsstyrelse.                                                                                             

Arbetsuppgifter och sammansättning:

Elitlicens ges årligen till föreningar som spelar i Svenska Innebandyförbundets förbundsserier. 
Arbetsuppgifterna består i att:

• Utifrån regelverket om elitlicens bedöma om bifall till licens föreligger för varje enskild förening

• Granskning av föreningarnas handlingar och organisationernas strukturer och innehåll. Däribland 
föreningarnas ekonomi. 

Därefter delger nämnden sina beslut och återkopplar med eventuell åtgärdsplan inklusive förslag på 
utvecklingsområden. Licensnämnden består av tre ledamöter varav en ordförande.



Nyval Ordförande 2 år

Stefan Norell
Har jobbat som auktoriserad revisor och rådgivare i 35 år med erfarenhet av 
revision och kvalificerad rådgivning till företag, stiftelser och organisationer i 
varierande storlekar och branscher. Stefan främsta inriktning har varit att 
arbeta med civilsamhällets organisationer, där idrottsrörelsen utgör en viktig 
del.

Inom idrottsrörelsen har Stefan varit revisor och rådgivare i ett stort antal 
förbund, till exempel, Fäktförbundet, Friidrottsförbundet, 
Orienteringsförbund, Simförbundet. Skyttesportförbundet, Cykelförbundet 
samt Svensk Elitfotboll. Dessutom har han reviderat storklubben IF 
Brommapojkarna och Stockholms Fotbollsförbund.

Medlem i



Nyval ledamot, 2 år

Hannes Larsson
Arbetar som Senior Accountant på Volvo Cars. Innan dess arbete 
i revisionsbranschen på PWC i 4 års tid.

Växte upp i en innebandy i Lerm och spelade vänsterforward I FBC Lerum 
fram till gymnasiet. Idag är det mer gym och golf som står på 
idrottsschemat.

Medlem i FBC Lerum.



Övrig ledamot  - vald till 2025

Åsa Byström
Har arbetat som redovisningskonsult i drygt 20 år på en byrå i 
Sundsvall.

Har uppdrag som revisor i ett par föreningar, men annars hittas 
Åsa ofta med en bok i handen.

Medlem i FBC Nordic.



Juridiska nämnden

Juridiska nämnden väljs av Förbundsmötet och arbetar på delegation från och är rakt
underställd Svensk Innebandys Förbundsstyrelse.

Arbetsuppgifter och sammansättning:

• Nämnden är beslutande i enlighet med gällande regelverk.

• Första instans i bestraffningsärenden i samband med matcher där lag från förbundsserierna deltager, 
distriktslags-SM, JAS, DJSM och USM. Så också i vissa andra tävlingar, cuper, och/eller läger såväl 
nationellt som internationellt.

• Juridiska nämnden är också beslutsorgan, i första instans, för idrottens reglemente om otillåten 
vadhållning samt manipulation av idrottslig verksamhet.

• Juridiska nämnden är andra instans för ärenden avgjorda av Nationella Disciplingruppen (första instans 
för distriktens tävlingar) samt ärenden från Licensnämnden (beviljar elitlicens för 
föreningar).

• Juridiska nämnden består av fem ledamöter varav en ordförande.



Omval, 2 år

Greger Sandell
Arbetar som lärare i matematik och fysik till vardags.

Han har varit aktiv inom innebandyn i 30+ år då var han med 
och att startade en innebandyförening. Efter några år 
som spelare och domare började han som ledamot för Skånes 
IBF därefter ordförande för deras tävlingskommitté. Efter ett par 
år där fortsatte han i SIBF för deras tävlingskommitté och 
tävlingsgrupp.

Har varit med i Juridiska Nämnden sedan start och haft 
extra ansvar för tävlingsfrågor.

Hans främsta styrka är nog att han genom sin erfarenhet har en 
förståelse för hur innebandyn förändrats historiskt och 
varför vissa regler finns samt andemeningen med dem från 
första början.

Medlem i IK Stanstad.



Omval, 2 år

Erika Palmeby
Arbetar som advokat på R1 Advokater. 

Har en bakgrund inom innebandyn som spelare och har nu suttit i 
juridiska nämnden sedan 2021.

Erika är ärlig, pålitlig och omtänksam.

Medlem i Täby FC.



Ordf samt övriga ledmöter  - 
valda till 2025

• Fredrik Borlie, ordf

• Roger Häggkvist

• Daniel Sandberg



Nomineringar 
Ledamöter

Förbundsstyrelsen Mats Romell Carin Sjöberg Malin Andersson Pontus Berger Anwar Samuelsson

SmålandBlekinge IBF X X X X

Norrbottens IBF X X

Skåne IBF X

Östergötlands IBF X

Ledamöter

Juridiska Nämnden Erika Palmeby Greger Sandell

SmålandBlekinge IBF X X



 

 

 

 

     Stockholm 2024-05-24
    

 

Inkomna förslag till ledamöter i valberedningen för verksamhetsåret 2024/2025 

 

Ordförande   Boel Carlsson 

 
 
Ledamot  Stina Norström 

Henrik Wetterlundh 

Pontus Larsson 
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